
Årsberetning 2022 BK Ski 
 
1. ORGANISASJON I PERIODEN  

 

Styret:  

Leder:    Ole Jens Brekke  

Nestleder:   Pål Bakke 

Sekretær:   Vidar Omholt 

Kasserer:   Maren Feragen  

Oppmann:   Jørgen Schia  

Materialforvalter:  Sigmund Schia  

Styremedlem:   Bjørn Johannesen 

Varamedlem:   Kristoffer Hope Andersen 

 

Valgkomité:   Børge Brubak 

Turid Werge-Olsen 

Sissel Mohn 

 

Kontrollkomite:  Hans Ellingsen 

Martin Svenungsen 

 Ingebjørg Trandum 

 

Representant i IL BK styret:  Ole Jens Brekke  

 
 

1. MØTER/AKTIVITETER  

Styret i BK-Ski har hatt 4 styremøter i 2022: 

4. Januar, 8. Februar, 30. Mars og 6. September. 

Årsmøtet ble avholdt 30. Mars i Idrettshallen. 

 

 

2. SKIKARUSELL  

BK-Ski arrangerte også i år renn #2 i skikarusellen 22. Februar, i klassisk stil. 

Rennet ble fint gjennomført, men man hadde noen utfordringer rundt administrering av startnummer-

tildeling for et større antall etteranmeldte. 

Vi retter nok en gang en stor takk til Jon Moholth som påtok seg ansvaret for tidtakingen. 

 

 

3. TRENINGSRENN 

Det ble gjennomført 3 treningsrenn i Funkelia hvor deltakerne tok sin egen tid (11. Januar, 25. Januar 

og 15. Februar). 

For å være ihht. reglementet ble rennene gjennomført som organisert trening. 

Oppslutningen fra medlemmene om treningsrennene har vært mangelfull. Styret vil vurdere hvorvidt 

vi skal fortsette med treningsrennene. 

 

 

4. BIRKEBEINERRENNET 

Etter at Birken ble avlyst i 2021 stilte BK igjen med opplegg for Birken-buss og overnatting. 

En hard kjerne av BK-medlemmer og en håndfull fra Telemark-gjengen gjennomførte Birken. 

Føret var utfordrende i forhold til værmeldingen og det ble store problemet med feste for de som 

hadde valgt tørrvoks. De som valgte klister eller rubb fikk en mye triveligere tur. 

 

 



5. KLUBBMESTERSKAPET 
Klubbmesterskapet ble gjennomført i Funkelia 10. Mars i Funkelia med 17 deltagere. 

Bjørn Johannesen hadde ansvar for tidtakingen. 

Mesterskapet ble avrundet med pizza på Gundersen. 

 

6. MEDLEMMER  

BK-Ski har nå totalt 73 medlemmer – ned fra 77 i fjor. 

55 av medlemmene er aktive (34 menn og 21 kvinner). 

18 er passive støttemedlemmer (17 menn og 1 kvinne). 

 

7. TRENING  

Skitreningene etter nyttår startet opp 12. Januar i Funkelia. Treningen fortsatte hver onsdag frem til 

Birken. 

Noen av treningene gjennomført på Heistadmoen grunnet vekslende føreforhold i Funkelia. 

Vi har møtt stor velvilje fra Skrim IL som lar oss benytte Heistadmoen til organisert trening ved 

dårlige forhold i Funkelia. 

 

Rullskitreningene startet opp 8. August og har vært arrangert hver mandag, første gang i Bevergrenda, 

deretter har Gomsrud vært benyttet. 

 

Fra 31. August startet utetreningene med løping og skigang etterfulgt av styrketrening på 

Wennersborg. Utetreningene ble avholdt hver Onsdag i Stollveien, Hovet, Funkelia, Saggrenda, 

Raumyr og Gamlegrendåsen,  

 

Det har vært arrangert felles sykkeltreninger Onsdager fra 12. Mai og frem til sommeren. 

 

Treneransvaret har også dette året vært ivaretatt av Bjørn Johannesen, Pål Bakke, Sigmund Schia og 

Ole Jens Brekke. 

 

8. SKISAMLING 

BK inviterte igjen til skisamling på Sjusjøen 9-11 Desember 

Bjørn Johannesen stilte velvillig opp som trener. 

17 deltagerne fikk en fin skihelg med greie forhold selv om det var noe kaldt.  

 

9. SOSIALT/MILJØ 

Miljøkveld ble arragert 17. November i Hovdeplassen barnehage. 

Tord Asle Gjerdalen fortalte om historier fra karrieren, treningstips og planer for langløpssesongen. 

Kvelden var godt besøkt og som vanlig var det lotteri med servering av kaffe og kringle. 

 

10. AVTALER 

Styret minner om at vi har avtale med Intersport hvor vi får 20% rabatt hele året på alle butikkens 

varer. Vi får 20-30% på treningsrelaterte varer ved avtalte klubbkvelder 1-2 ganger pr. år. 

 

11. DUGNAD 

Dugnadsgjengen i BK er fortsatt aktiv og bistår kommunen med vedlikehold i Funkelia. 

De har skiftet en god del lyspærer, samt at de har ryddet mange bjørker som bøyde seg inn mot løypa. 

 

12. ØKONOMI  

Klubben har fortsatt en god økonomi (se regnskap for 2022). 

Kontingenten siden 2015 vært kr 500 for aktive, og kr 100 for støttemedlemmer.  

Årsmøtet i 2022 vedtok å beholde kontingenten uendret. 

 

V. Omholt (sekretær) 


